
Protokół Nr VI/19

z obrad VI sesji Rady Miasta Siemiatycze,
która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze

w dniu 25 lutego 2019 roku

Obrady VI sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 16:00, zakończyły zaś
o godzinie 16:20. 

W obradach VI sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 14, według załączonej do protokołu
listy obecności (Załącznik Nr 1).

Radni obecni na VI sesji:

1 Witold Berski
2 Marek Bogucki
3 Melania Grygoruk
4 Jan Hyndza
5 Katarzyna Jarocka
6 Jerzy Korowicki
7 Antoni Kosieradzki 
8 Igor Mironkiewicz
9 Katarzyna Nayda
10 Paweł Onieszczuk
11 Jerzy Roszczenko
12 Łukasz Rybałtowski
13 Igor Śnieżko
14 Agnieszka Monika Zalewska

Radni nieobecni na VI sesji:
1. Marcin Usakiewicz

W obradach VI sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także:

1 Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze
2 Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta
3 Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta
4 Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2).

Do punktu 1 – otwarcie obrad.

Obrady  VI  sesji  Rady  Miasta  Siemiatycze  w  dniu  25  lutego  2019  r.  otworzyła
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Agnieszka  Monika  Zalewska,  która  na  wstępie  powitała
wszystkich przybyłych na VI sesję Rady Miasta. 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad.

1 otwarcie obrad,

2 przedstawienie porządku obrad,



3 przyjęcie protokołów z obrad  III, IV i V sesji Rady Miasta,

4 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r.,

5 wolne wnioski,

6  zakończenie obrad.

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  III, IV i V sesji Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady poinformowała, ze protokoły z III, IV i V sesji Rady Miasta wyłożone
są na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do nich uwagi uzna się je za
przyjęte. 

Do punktu 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie uchwały.
Pani Skarbnik   powiedziała, że otrzymaliśmy z Ministerstwa dofinansowanie 150 tys. zł na
realizację programu „Senior +”. Pani Skarbnik powiedziała, że została przyznana nam dotacja
w wysokości  8 970 zł - w ramach ministerialnego programu integracji społeczności romskiej
w  Polsce,  z  przeznaczeniem  na  remont  budynków  romskich  wg.  decyzji  Wojewody
Podlaskiego.
Pani  Skarbnik  dodała,  że  w budżecie  nastąpiło  zwiększenie  o  kwotę  600  zł  -  przyznana
dotacja z Krajowego Biura Wyborczego przeznaczona na transport  depozytów z wyborów
samorządowych.

Przewodnicząca  Rady zarządziła  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie  zmian w
budżecie miasta na 2019 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na
tablecie.

Lp. Nazwisko i imię głosowanie

1 Berski Witold „za”
2 Bogucki Marek „za”
3 Grygoruk Melania „za”
4 Hyndza Jan „za”
5 Jarocka Katarzyna „za”
6 Korowicki Jerzy „za”
7 Kosieradzki Antoni „za”
8 Mironkiewicz Igor „za”
9 Nayda Katarzyna „za”
10 Onieszczuk Paweł „za”
11 Roszczenko Jerzy „za”
12 Rybałtowski Łukasz „za”
13 Śnieżko Igor „za”
14 Zalewska Agnieszka „za”

14 „za”

Uchwała została podjęta większością głosów.
Uchwała Nr VI/32/19 stanowi Załącznik Nr 3



Do punktu 5 – wolne wnioski.

W wolnych wnioskach głos zabrali:

-  Radny  Berski  poruszył  temat  drogi  krajowej  Nr  19,  powiedział  że  jest  propozycja
mieszkańców Osiedla Tarasy a dotyczy wyjazdu z osiedla obok sklepu Biedronka. Radny
powiedział, że może warto zrobić drugi pas do skrętu w prawo. Może warto zwrócić się do
GDDKiA w tej sprawie.

Radny  Berski  poruszył  temat  skrzyżowania  ulic  11  Listopada  i  Legionów  Piłsudskiego,
powiedział, że drzewo przy przejściu zasłania ludzi którzy chcą przejść. Radny dodał,  ze
dużo jest takich drzew przy drodze krajowej, które ograniczają widoczność.

Radny Berski poruszył temat zakrętu na ulicy Świętojańskiej, zaproponował, żeby namalować
tam linię ciągłą, ponieważ samochody mocno „ścinają” zakręt.

-  Burmistrz powiedział,  że  te  uwagi  zostaną zgłoszone do GDDKiA. Burmistrz dodał,  że
trzeba też przynajmniej 2 przejścia dla pieszych doświetlić, mimo, że jest to drga krajowa. 

- Radna Jarocka powiedziała, że kontynuując rozmowę o przejściach dla pieszych niedawno
przejeżdżała  przez  jakieś  miasto  też  przy  drodze  krajowej  wszystkie  przejścia  były
doświetlone i widoczność pieszych jest zupełnie inna. 

Radna Jarocka zapytała o Osiedla przy ulicy Fieldorfa ponieważ są dzisiaj na sesji obecni
mieszkańcy tego osiedla. 

 -  Burmistrz  powiedział,  że  przetarg  został  zamknięty,  zostało  złożone  oferty,  które
przewyższają inwestycję o ok. 300 tys. zł. Około miesiąca czasu mamy na rozstrzygnięcie
przetargu i podpisanie umowy. Zgłosiły się dwie firmy. Obiecaliśmy i w tym roku zostanie ta
droga zmieniona,.

-  Mieszkaniec  osiedla  stwierdził,  że  był  przekonany  że  to  na  dzisiejszej  sesji  zostaną
pieniądze przesunięte na drogę, ponieważ idzie wiosna i tą drogę należałoby zrobić.

- Burmistrz odpowiedział, że lepiej niektóre decyzje zostawić dla fachowców. Dodał, ze nas
obligują  terminy,  pogoda  jest  jeszcze  zmienna.  Umowa  zostanie  podpisana  i  prosimy  o
uzbrojenie się jeszcze chwilę w cierpliwość.

- radny Korowicki poruszył temat postawienia ograniczenia prędkości do 30km/h na ulicy
Armii Krajowej na wysokości rondo i Przedsiębiorstwo Komunalne, zapytał o to czy jest to w
naszej gestii?

- Z-ca Burmistrza odpowiedział,  że jest to droga powiatowa i zwrócimy się do nich w tej
sprawie.

- radny Korowicki zapytał o to czy coś wiadomo na temat ulicy Słowiczyńskiej, czy będzie
ona  remontowana?
- Burmistrz powiedział, że otrzymaliśmy pismo ze Starostwa z którego wynika, że nie będzie
w tym roku robiona ta droga, powiat zwraca się z prośbą o audyt istniejącej kanalizacji. Z
pisma wynika, że remont planowany jest na 2020 rok. Burmistrz dodał, ze Przewodnicząca
zapozna radnych z treścią pisma na przyszłej sesji.

-  Radny  Bogucki  poruszył  temat  parkingu  i  terenu  za  apteką  na  ulicy  Szpitalnej,  radny
powiedział, ze dużo osób korzysta z parkingu, a teren wokół bloku komunalnego jest bardzo
zanieczyszczony, radny zapytał czy można kogoś zobligować do posprzątania tego terenu.

- Burmistrz powiedział, ze zostanie to zgłoszone.



- radny Rybałtowski zapytał o to czy jest ustalona jakaś kolejka do budowy czy remontu dróg,
zapytał, czy jest szansa wyremontowania ulicy Polnej, mieszkańcy mieszkają już tam ponad
30 lat. Radny zapytał o to czy jest szansa budowy drogi prostopadłej do ulicy Ogrodowej, jest
to  świeże  osiedle,  czy  zostało  to  uwzględnione  przy  okazji  budowy  dróg  Jabłoniowej  i
Sadowej.  Radny  zapytał  też  o  stare  ulice  typu  Zaszkolna,  Wesoła  czy  Dąbrowskiego.
Powiedział, że miał okazję chodzić z komisją mieszkaniową po całym mieście i przy okazji
można było zauważyć które drogi wymagają naprawy.

- Burmistrz  powiedział,  ze  planowane inwestycje  można podzielić  na nowe duże  osiedla,
które  czekają  na  zrobienie,  Kosynierów  następnie  osiedle  za  Kościołem  Boboli
(przygotowanie dokumentacji w pierwszej kolejności), planowane też są remonty starych ulic
równolegle, m.in. Zaszkolna. Jeśli chodzi o ulicę Polną to w pierwszej kolejności planowane
jest  wykonanie  infrastruktury  (oświetlenia).  Będziemy starali  się  też  zrobić  nawierzchnię.
Burmistrz  powiedział,  że  trzeba  też  zwracać  uwagę  ile  osób korzysta  z  tej  drogi,  trudno
zainwestować 0,5 mln zł  w drogę gdzie mieszak 3 mieszkańców, jak można te  pieniądze
zainwestować w drogę gdzie mieszka 300 mieszkańców. Burmistrz dodał,  że starsze ulicę
będą też brane pod uwagę. Dodał, że w pierwszej kolejności zostanie wykonane oświetlenie
na ulicy Polnej, Wysokiej do nowych bloków i na ulicy Jabłoniowej.

- radny Rybałtowski powiedział, że mieszkańcy zwracają się o wykonanie dróg jak tylko się
pobudują, nikt nie chce czekać, dodał, ze jeśli chodzi o dożwirowanie, to nie zawsze jest ono
korzystne,  ponieważ  im  częściej  się  dożwirowuje  to  grunt  się  podnosi  i  wody  opadowe
wdzierają się na podwórka.

- Burmistrz powiedział, że każdy człowiek dba o własny interes, a my musimy się wykazać
mądrością, żeby załatwić wszystko mądrze, bo dysponujemy publicznymi środkami. 

- Radny Korowicki zapytał czy można na ulicy Moniuszki wykonać chodnik chociaż z jednej
strony ulicy.

-  Burmistrz  odpowiedział,  ze  można  zastanowić  się  nad  chodnikiem,  ale  trzeba  zrobić
rozeznanie czy jest taka potrzeba.

Do punktu 11 - zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 25 lutego 2019 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 16:20.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Rady Miasta

Monika Mazur Agnieszka Monika Zalewska
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